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Szanowna Pani Radna. 

 

 W odpowiedzi na interpelację Pani Radnej w sprawie możliwości zorganizowania 

kolejnej sesji Rady Miasta Konina w sposób „tradycyjny” w innym miejscu niż Sala Ratuszowa 

informuję, że przedsięwzięcie takie jest bardzo skomplikowane pod względem technicznym i 

organizacyjnym. Wymaga bowiem przeniesienia urządzeń systemu do głosowania, 

nagłośnienia, jak i systemu transmisji i nagrywania. To z kolei wiąże się  

z koniecznością wydatkowania dodatkowych środków finansowych. 

 Ostatnia sesja, zorganizowana on-line, według mojej wiedzy, przebiegła sprawnie  

i bez zakłóceń. Nikt z Państwa Radnych nie zgłaszał problemów. Jednocześnie wydaje się, że 

w obecnej sytuacji  jest to najbezpieczniejszy sposób przeprowadzenia obrad, zgodny  

z art.15 zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 o szczególnych rozwiązaniach związanych  

z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz 

wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz.U. poz.374 z późn.zm.)   

 Ostateczna decyzja co do organizacji sesji należy jednak do Przewodniczącego Rady, 

zgodnie kompetencją, zawartą w art. 19 ust. 2 ustawy o samorządzie gminnym. 

 

 

 

 

 

 

Do wiadomości: 

1. Przewodniczący Rady Miasta 


